
  

Acta de sessió del Fòrum Balear de Voluntariat 
 
Identificació de la sessió    
 
Núm.: 8 
Caràcter: extraordinària 
Data: 28 de maig de 2021 
Horari: de 10:00 a 11:45 h 
Lloc: Videoconferència 
 
Assistents 
 
- Jesús Jurado Seguí, secretari autonòmic de la Secretaria Autonòmica de Transició 
Energètica i Memòria Democràtica  
- Marina Crespí Gómez, vicepresidenta primera  
- Miquel Coll Saltiveri, vicepresident segon  
- Alejandro Segura Castelltort, vocal, representant del Consell de Mallorca 
- Maria Isabel Deià Tortella, vocal, representant del Consell de Mallorca 
- Daniel Becerra, vocal, representant del Consell d’Eivissa 
- Cristina Gómez Estévez, vocal,  representant del Consell de Menorca 
- Paula Ferrando Julià, vocal, representant del Consell de Menorca 
- Cristina Mayans, vocal, representant del Consell de Formentera 
- Ruth Escribano Dengra, vocal suplent, representant de la UIB 
- Llorenç Perelló Rosselló, vocal, representant de la Federació d’Entitats Locals de les 
Illes Balears (FELIB) 
- Lino Francisco Salas Rodríguez, vocal, representant de Telèfon de l’Esperança 
- Xavier Torrens Prats, vocal, representant d’Espiral 
- Juana Lozano Plaza, vocal, vocal, representant de Creu Roja 
- Gerard March Terrés, vocal, representant de Moviment Escolta i Guiatge de Mallorca 
- Diego Miguel Riera Navarro, vocal, representant Associació de Voluntariat de 
Caixabanc 
- Ana Belén Velasco, vocal, representant d’AECC 
- Antoni Sorà, vocal, representant d’entitats d’ONCE 
- Neus Tortella, vocal, representant d’entitats de Creu Roja 
- Catalina Cristina Riera Martorell, vocal, representant del GOIB en matèria de 
Participació i Voluntariat 
- Maria Jesús Romero Amengual, vocal, representant del GOIB en matèria de 
Participació i Voluntariat 
- Eugenio Sáez Font, vocal, representant del GOIB en matèria de serveis socials  
- Josep Lluís Riera i  Moll, vocal suplent, representant del GOIB en matèria de joventut 
- Susana Fernández Ollero,  representant del GOIB en matèria de sanitat  
- Gabriel Bardi Figini, vocal, representant del GOIB en matèria de medi ambient 
- Carolina Encinas Redondo, vocal, representant del GOIB en matèria de medi ambient 
- Catalina Ferrando Ballester, vocal, representant del GOIB en matèria de cultura 
- Clàudia Costa, representant de l’Ajuntament de Palma 
- Maria Magdalena Quetglas Sureda, representant del GOIB en matèria d’educació 
- Núria Llabrés Prat, oient, representant del Fòrum d’Entitats del Tercer Sector de 
Menorca 
- Antònia Frau Covas, actua com a secretària del FBV 
 
Absents 
 
- Tamara Cobelo Álvarez, vocal, representant del Consell de Cooperació al 
desenvolupament de les Illes Balears (Conselleria d’Afers Socials i Esports) 
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- Manuel Porras Romero, vocal, representant del GOIB en matèria de responsabilitat 
social corporativa 
- Miquel Àngel Campomar Cerdà, vocal, representant del GOIB en matèria d´esports 
 
 
Ordre del dia 
 

1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
2. Incorporació i presentació dels nous membres de la Direcció General de 

Participació, Transparència i Voluntariat (DGPTV) 
3. Adaptació del Decret 83/2015, pel qual es regula la composició i el régim de 

funcionament del Fòrum Balear del Voluntariat (FBV) 
4. Cens d’entitats de voluntariat de les Illes Balears 
5. Pla autonòmic del voluntariat 
6. Informe d’excepcionalitat previst a la Llei 11/2019, de 8 de març 
7. Convocatòria de les subvencions d’assegurances 2020 
8. Convocatòria dels Premis autonòmics Voluntariat IB 2021 
9. Gala dels Premis, setmana del voluntariat, publicitat activa 
10. Torn obert de paraules 

 
Desenvolupament de la sessió 
 
Obre la sessió Jesús Jurado Seguí, secretari autonòmic de Sectors Productius i 
Memòria Democràtica, per delegació del president del Fòrum Balear de Voluntariat 
(FBV), i dona la benvinguda a tots els assistents. 
 
Un cop constatada l’existència de quòrum legal el senyor Jesús Jurado Seguí declara 
oberta la sessió. 
 
Posteriorment, la vicepresidenta primera, Marina Crespí Gómez, es presenta 
formalment al FBV. 
 
A continuació es tracten els punts de l’ordre del dia. 
 
 
1. Aprovació de l’acta de la sessió anterior 
 
Els assistents han llegit prèviament a la reunió l’esborrany de l’acta de la sessió 
anterior i s’aprova l’acta núm. 7, de 4 de novembre de 2020. 
 
2. Incorporació i presentació dels nous membres de la Direcció General de 
Participació, Transparència i Voluntariat (DGPTV) 
 
Marina Crespí Gómez, vicepresidenta primera del FBV, presenta el nou membres de la 
Direcció General, que són: Maria Jesús Romero Amengual cap de Departament de la 
DGPTV i Catalina Cristina Riera Martorell cap de Servei de Participació i Voluntariat. 
 
3.- Adaptació del Decret  83/2015, pel qual es regula la composició i el règim de 
funcionament del Fòrum Balear del Voluntariat (FBV). 
 
Marina Crespí, informa que, d’acord amb el punt 3 de l’ordre del dia, segons marca la 
Llei, la Direcció General de Participació, Transparència i Voluntariat (DGPTV) s’ha 
hagut d’iniciar el procés administratiu, per la qual cosa s’ha pogut presentar un 
esborrany del Decret, una mica estructurat, adaptant la composició i el règim de 
funcionament del FBV. Aquest decret s’ha d’aprovar pel consell de Govern. Per tant, 
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es presenta perquè dins aquest espai del Fòrum es facin les aportacions que 
considerin importants per poder completar aquest decret. La iniciativa ha de venir de la 
DG, per la qual cosa s’aporta un document per aprofitar que l’espai d’opinió i així poder 
consensuar-ho. Per tant, es dona un termini de 3 setmanes perquè realitzin les 
aportacions a través del correu electrònic del FBV, eina útil per poder treballar. La 
directora afegeix que s’anirà informant de tot el procés que duguem a terme. I demana 
quin termini es considera que seria necessari per poder valorar el decret? 
 
Diego Riera, diu que no acaba d’entendre massa bé el funcionament operatiu que es 
proposa. Demana si es farà arribar un document per treballar-ho?. 
 
Marina Crespí, informa que es va enviar la documentació. Comenta que és un 
esborrany i és una proposta, evidentment és iniciativa de l’Administració, però com a 
membres del FBV i com a sector afectat es pot aprofitar a fer totes les aportacions que 
es considerin, també si es vol parlar de la paritat, a través del correu del Fòrum i per 
escrit (es creu que és la manera més àgil i senzilla de fer feina). De totes maneres s’ha 
de pensar que el marc legal és el que és, diu que ja anem tard i amb un primer 
esborrany sempre és millor començar a fer feina. Aquest document no té altre espai 
públic per fer un procés participatiu, més enllà del que la DGPTV li doni dins el FBV, 
per tant, s’ha d’aprofitar aquest espai de participació. Per tant, es convida a fer-ho. 
Proposa 3 setmanes, es a dir, demana si va be dia 19 de juny com a data límit?. 
 
Aleshores, s’acorda dia 19 de juny com a termini per fer les aportacions que es 
considerin. A més, la DGPTV anirà consensuant el document amb el fòrum. 
 
Gerard March, diu que com varen rebre el document ahir horabaixa a les 16h no ho 
han pogut passar-ho a la resta de membres de la Plataforma del Voluntariat de les Illes 
Balears (PLAVIB). El document quasi tot està redactat però hi ha un punt que encara 
esta amb interrogants i en puntets, entén que també és per fer propostes en concret, li 
sembla que és l’únic que no esta tancat i val la pena fer-hi propostes.  
 
Marina Crespí, ho confirma, i diu que sobretot s’ha de pensar en el tema de la paritat 
entre l’Administració i la societat civil organitzada. Tots han de tenir una 
representativitat i un espai per anar integrat altres veus dins l’ àmbit del voluntariat.  
 
Es tanca aquest punt posant la data de dia 19 de juny per fer les aportacions que es 
considerin. 
 
4. Cens d’entitats de voluntariat de les Illes Balears 
 
Marina Crespí, fa una breu introducció i diu que na Xus, que és qui més ho ha 
desenvolupat ho explicarà un poc més. Igual que abans, comenta que és un document 
que ha de ser iniciativa de l’Administració, i per tant, la DGPTV ha iniciat el camí. 
Durant tot el procediment legal de creació de l’ordre del cens hi ha dos espais de 
participació pública (la consulta pública i la audiència i informació pública). A part del 
que es pugui parlar dins el Fòrum. 
  
Una cosa és el format i una altre el contingut, una cosa és el marc legal i una altra com 
la DGPTV adapta aquest marc legal. Recorda que la iniciativa i marc legal ha de ser 
de la DGPTV, ja que és aquí pertoca fer-ho, i els membres del FBV tindran dos espais 
per poder fer aportacions, fer esmenes i fer totes les consideracions possibles.   
 
Xus Romero,  explica que el cens era una previsió de la Llei de voluntariat que 
donava com a termini a l’Administració per aprovar-lo fins març del 2020. Aquest 
termini òbviament no es va complir. Quan  va arribar a la DGPTV aquest tema, es va 
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donar la màxima prioritat. Comenta que hi havia dues prioritats quan es va plantejar 
l’enfocament, una era fer-ho senzill i sense crear complicacions administratives a les 
entitats de voluntariat i després que una vegada aprovada l’ordre del cens, 
immediatament es poses en funcionament. Per això, explica que s’han reunit amb 
altres òrgans de l’Administració que duen registres. Diu que el cens és una eina 
administrativa allà a on s’han d’inscriure les entitats i que han tingut reunions amb 
esports, amb el registre d’entitats jurídiques, amb serveis socials, per intentar passar 
internament la informació necessària i així demanar el mínim a les entitats.  
 
D’altra banda, s’ha treballat a la vegada per veure els recursos que té per incloure. El 
que realment es veurà a la pàgina web de cara a la ciutadania a les pròpies entitats 
que vulguin accedir a la informació. Per això, s’ha mirat totes les normatives d’altres 
Comunitats al respecte i també d’altres cens d’entitats diferents, no únicament les de 
voluntariat i s’ha treballat amb un primer esborrany. Explica que aquest esborrany 
manca polir però es volia comunicar que ja s’estava treballant amb ell per la qual cosa 
s’ha adjuntat a l’ordre del dia del Fòrum. Comenta que esta totalment obert, no hi ha 
cap tràmit tancat.  
 
Es recorda que així com el punt anterior és una tramitació interna ja que és un decret 
organitzatiu, aquest no, aquest és una ordre que tindrà afectes a tercers, es farà tota la 
tramitació completa i arribarà al FBV en el moment corresponent per poder realitzar en 
temps i forma totes les aportacions que es considerin. L’objectiu era presentar 
l’esborrany. 
 
Explica que en tot cas amb el Cens el que ja s’ha fet és el tràmit de consulta prèvia, 
que és quan s’anuncia que es va a treballar amb una normativa i això es va publicar en 
el mes de març i durant varies setmanes, amb un total de 45 visites i sense cap 
aportació. Hem treballat en un primer esborrany i una primera revisió lingüística i 
posteriorment haurà d’anar al serveis jurídics.  
 
Així, com en el punt 3 de l’ordre del dia la directora us donava un termini, aquí encara 
no, perquè quedi clar, comunica que s’avança perquè es pugui anar mirant. Arribarà la 
notificació amb l’esborrany en el seu moment i s’agrairan totes les aportacions que es 
puguin fer. Després la intenció és publicar-ho per informació pública al BOIB perquè 
tingui la màxima difusió i així la majoria d’entitats estiguin assabentades i es facin les 
màximes aportacions.  
 
A més, així, quan el Cens es posi en marxa s’espera que la majoria d’entitats demanin 
la inscripció i així compartir tota la informació que servirà a tots. 
 
Per tant, ara mateix no es dona cap termini, es donarà quan es faci la notificació. 
 
5. Pla autonòmic del voluntariat 
 
Marina Crespí, explica que el Pla autonòmic hauria de sorgir d’aquest Fòrum i entén 
que és un tema que no és senzill de treballar, ja que ha de tenir un estudi previ i fer-se 
amb una mica de criteri i de sentit. El FBV té molt a aportar en el Pla autonòmic. 
Comenta que des de la DGPTV s’ha plantejat un parell d’opcions però sobretot es vol 
saber que pensa el FBV com a entitats, com s’hauria de fer el camí d’aquest Pla 
autonòmic?. També ha de ser recollit i acollit per l’Administració però aquí sí que té 
una part de la iniciativa FBV com a entitats. 
 
Aquest tema com és bastant complex i la Llei marca que la iniciativa és del Fòrum, 
comenta que s’ha de plantejar com fer aquest projecte, si es considera que s’ha de fer 
una comanda es pot proposar però s’ha de saber de què es xerra i a qui es vol 
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encomanar-la. Si es vol un temps de reflexió es pot donar també unes tres setmanes 
per fer propostes de com fer aquest Pla autonòmic. Ha de ser un pla consensuat. 
 
Es marca la mateixa data, dia 19 de juny per fer suggeriments i propostes, creu que ja 
hi hagut un grup de treball. Si no des de la DGPTV es farà una proposta. 
 
Paula Ferrando, diu que na Cristina Gómez ha escrit en el xat que a Menorca es va 
redactar el Pla de voluntariat i es va encarregar a la PLAVIB. Na Paula explica que es 
va fer tot un procés participat i es va recollir quines eren les demandes per part de 
totes els entitats, després es va establir unes línies estratègiques a realitzar. I també 
comenta que ara s’està executant i impulsant les línies acceptades. Creu que han 
encertat amb el PLA. 
 
Marina Crespí, pensa que la part administrativa d’aquesta comanda l’ha de fer la 
DGPTV i fantàstic si Menorca ja ha viscut l’experiència perquè es podrà saber com ha 
fet la contractació, etc. 
 
Maria Isabel Deià , informa que just acaben de presentar el Pla insular de Mallorca i 
igual que Menorca han utilitzat el mateix procediment a traves de la PLAVIB. Amb un 
procés diagnòstic i de elaboració, ara comencen a posar-ho en marxa. Tant el Pla de 
Mallorca com el de Menorca són recents i es pot aprofitar aquesta experiència i 
informació, ja que és bastant actualitzada i és un procediment que fins al moment 
funciona. 
 
Marina Crespí, reflexiona i diu que si cada illa tingués un Pla insular, el Pla autonòmic 
seria molt més senzill ja que recolliria el parer de tots. Per tant, si Eivissa i Formentera 
no el tenen, ara possiblement seria el moment d’ajudar-los i d’impulsar-los i després 
sumar. Seria més fàcil i demana als assistents que els hi sembla. 
 
Per tant, creu que s’ha d’ajudar a fer els Plans d’Eivissa i Formentera i quan es tinguin 
els quatre Plans serà més senzill fer el Pla autonòmic recopilant les necessitats de 
cada illa. 
 
Xavier Torrens, explica que anava a fer una proposta cap aquesta línia. Al final cada 
illa té uns fets característics propis i a més a més condicionats per la seva realitat. El 
millor respecte cap aquesta riquesa seria que cada Illa fes el seu Pla insular i el Pla 
autonòmic servís de suport o d’aquells aspectes o necessitats comuns detectades a 
partir de cada illa i de cada municipi, que són al final els més propers. Creu que a dia 
d’avui seria l’opció més raonable. 
 
Marina Crespí, explica que si els assistents ho troben i volen, es pot acordar que el 
FBV doni un impuls a Eivissa i Formentera i demanar si tenen la intenció de fer un Pla, 
i així a finals de l’any que ve poder aconseguir tenir el Pla autonòmic però que 
realment sigui de tots. Comenta que el plantejament que fa en Xavier és el més just i 
es vera què cada un té la seva realitat i la DGPTV des de lo macro pot reflexa lo micro, 
que són els ajuntament que és a on realment es toca el dia a dia i a on es pot recollir 
millor la realitat 
 
Proposa intentar aconseguir tenir el Pla autonòmic a final de 2023 després d’haver 
donat un primer impuls a les dues illes que manquen per què realitzin el seu Pla 
insular, sempre que tinguin programat realitzar-ho. 
 
Daniel Becerra, informa que pasará la propuesta a Javier que hoy justo tiene pleno, 
que está tomando nota de todo lo que se comenta y a última hora se lo pasará todo. 
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Marina Crespí,  comenta que s’acorda posar en marxa el Pla autonòmic en el sentit 
que s’ha exposat. I seria perfecte si Menorca i Mallorca volguessin compartir el model, 
el procés, etc. en el FBV per col·laborar amb les altres illes. 
 
Gerard March, considera apuntar que la complicació i la importància ve a l’hora del 
diagnòstic i aquí creu que el cens del voluntariat ens pot ajudar moltíssim a saber a 
quina població ens estam dirigint, és el target que ha de diagnosticar. Per això estava 
plantejat primer fer el Cens i després el Pla autonòmic, per la coherència de saber a 
qui ens dirigim. Pensa que compassar el cens amb els plans insulars d’Eivissa i 
Formentera ajudarà i concretarà més les necessitats de les entitats del voluntariat. 
 
Marina Crespí, comenta que esta totalment d’acord. 
 
6. Informe d’excepcionalitat previst a la Llei 11/2019, de 8 de març 
 
Marina Crespí, explica que s’ha vist que la proposta ja estava treballada, que hi ha 
una feina feta, s’ha presentat i compartit al FBV per si qualcú tenia res a dir. Vol saber 
si hi ha hagut qualque experiència dins les diferents administracions?  perquè a la 
DGPTV no ha arribat encara cap sol·licitud, però si qualcú dins el seu dia a dia s’ha 
trobat aquest tema creu que és el moment de compartir la experiència, sinó en principi 
l’únic que s’ha de tenir és aquest informe i aquesta proposta per si s’esdevé el cas. Al 
manco tenir aquesta previsió feta. Demana als assistents si estan d’acord o volen fer 
qualque modificació o si pensen que el dia a dia els ha demostrat qualque cosa que no 
havien previst abans. Reflexiona que les lleis es fan pensant amb una idea i després la 
practica demostra altres realitats. 
 
Demana als assistents si tenen res a dir sobre aquest punt. 
 
Maria Isabel Deià, explica que aquest esborrany també els hi va arribar just ahir. No 
ha tingut temps d’estudiar-ho per tant demana una mica temps. Comenta que en el 
Consell de Mallorca sí tenen situacions i haurien de veure com encaixen, però no han 
tingut temps. 
 
Marina Crespí, comenta que pensava que havien participat tots en la realització de la 
proposta esmentada però es deixa fins el 19 de juny per fer aportacions a aquest 
document. Diu que és una proposta i un esborrany a partir d’aquí tots podem decidir i 
aprovar-ho. 
 
Xavier Torrens, exposa que té un dubte que els hi ha quedat fruit del canvi d’equip, no 
li dona més importància. El dubte és de si aquesta excepcionalitat hauria de ser un 
acte administratiu. Perquè llavors el procediment seria diferent, si ha d’haver una 
resolució administrativa. No ho podria fer el FBV. El FBV podria informar però no té 
capacitat per emetre resolucions. Això canviaria el fil del procés entén, suposa que na 
Xus i/o na Cristina sabran més sobre aquest punt. Depèn del tipus d’acte seria un 
procediment o un altre.  
 
Llavors el FBV informaria i qui hauria de tramitar el procediment administratiu i fer la 
resolució seria la DG en matèria de voluntariat, entén. És un dubte que va quedar 
obert la darrera vegada. 
 
Marina Crespí, informa que na Xus ho podrà explicar millor però entén que el FBV pot 
informar però no fer tota la tramitació i que correspondria, en tot cas, a la DGPTV 
posar les bases del marc legal. 
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Xus Romero, comenta que han passat el tema al FBV perquè sabien que era un tema 
que estava pendent però no ho han pogut mirar. Explica que com diu la directora no 
han tingut cap cas i no han pogut extreure una experiència concreta. La primera 
intuïció que han tingut és que és un procés administratiu. Per tant, la intenció era dur-
ho dins l’ordre del dia del FBV per si algú havia tingut cap cas i si tenia una idea més 
concreta i que pogués resultar útil. El FBV o una comissió especialitzada en el tema 
podria fer una proposta. El que s’ha fet, ha estat una repesca d’una proposta que va 
fer la PLAVIB i s’ha volgut dur al FBV per si qualcú no l’havia rebut i obrir el tema i 
també es vol saber si havia hagut qualque cas i com s’ha resolt. 
 
Cristina Gómez, (Xat), explica que ella va assistir a la taula que va fer feina amb 
l’esborrany i creu que hi ha temes a debatre. 
 
Maria Isabel Deià, vol constatar que hi ha serveis que estan esperant la manera de 
com fer arribar aquesta demanda, per tant si que és un tema que s’ha de tractar 
perquè es troben situacions. 
 
Xus Romero, demana si hi ha hagut alguna petició. 
 
Maria Isabel Deià, comenta que els hi han fet la petició a ells i hi ha altres entitats de 
manera informal ja que no hi ha la ruta formal. Per tant, els serveis no saben com han 
de fer la petició, com l’han de vehicular. Per tant, proposa que sigui un tema a tractar. 
 
Xus Romero, menciona que tal vegada es podria fer un grupet de treball dels que han 
fet feina i veure com donar-li forma. La DGPTV no té constància de que hi hagués 
casos. 
 
Antònia, explica als assistents que anteriorment, creu recordar, hi havia un grup de 
feina (Alex Segura i Cristina Gómez) 
 
Cristina Gómez (xat), escriu que a Menorca no han tingut casos però si es posa en 
marxa, la seva opinió és que es pogués acabar neutralitzant els objectius de la llei. 
Creu que aquest grup ja existia, ella hi formava part però el darrer dia no va poder 
assistir. 
 
Xavier Torrens (xat), narra “idò el recuperem”. 
 
Gerard March, explica que en el darrer FBV la proposta era fer tres grups de feina, 
uns dels quals era la composició del FBV que treballés en l’adaptació del FBV i entre 
altres coses hi havia el tema de l’excepcionalitat. El primer document que s’ha passat 
era l’esborrany (document màrtir), tenen un document més actualitzat en el que hi va 
participar n’Alex i distintes d’entitats. Fins i tot entrant en tràmits més administratius 
que es plantejaven ara. Aquest grup ja esta constituït igual que estava constituït el 
grup del cens i el grup de promoció del voluntariat, únicament faltaven responsables 
de les administracions públiques. Per tant, dins cada grup només hi havia 3 o 4 
persones representants de les entitats de voluntariat. 
 
Marina Crespí, considera que fer grups a vegades compliquen les coses, pensa que 
som pocs i entén que l’espai en comú ha de ser el FBV. Comenta que es té un parell 
de tasques i deures a fer. Òbviament si no hi ha l’Administració pública i si no hi ha 
entitats no es pot fer feina. Per tant, creu que el més pràctic si ho troba el FBV és, 
llevat que hi hagi ja un grup que funcioni, la resta fer servir el correu del FBV per 
realitzar propostes i obrir temes de discussió. Creu que som pocs i es pot fer feina 
junts. Els temes de discussió han de ser en obert i qui vulgui pot participar. 
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Comenta que n’Antònia com a secretària del FBV pot controlar el temps i pot anar 
marcant l’agenda, pot anar enviant documents i coordinar una mica el FBV. 
 
Xavier Torrens, pensa que el seu dubte és, si no varen participar perquè no es varen 
afegir o perquè no els convidessin. 
 
Es fa una aclariment de que va ser perquè no es varen afegir. 
 
Marina Crespí, conclou que es pot fer una bona feina si es treballen aquest tres temes 
que estan oberts a traves del correu del FBV i amb la meravellosa eina del docs 
compartits. Opina que no hi haurà cap problema. 
 
7. Convocatòria de les subvencions d’assegurances 2020 
 
Marina Crespí, s’interessa per saber si estan dins la videoconferència el Tercer Sector 
de Menorca ja que els punts següent són del seu interès. Explica que s’han fet uns 
petits canvis motivats i raonats i dona la paraula a na Cristina. 
 
Cristina Riera, explica que hi ha pocs canvis respecte a l’any passat, no tardarà molt 
a sortir la convocatòria, es calcula quinze dies per la seva publicació en el BOIB. Diu 
que enviaran a tots els membres del FBV un correu quan surti la convocatòria per 
poder estar informats. Comenta que s’ha baixat una mica l’ import global simplement 
perquè l’any passat varen sobrar molt de doblers i tampoc s’espera que de l’any 
passat a enguany s’incrementi molt mes la participació. L’ import total és de 15.000€ 
que sembla cobriria les expectatives. De la resta no hi ha canvis, el procediment és el 
mateix de sol·licitud, el barem tampoc ha canviat, l’ import màxim és el mateix de 
1.500€ per entitat i es cobreixen les despeses de l’any anterior. 
 
La presentació de sol·licitud és adjuntant la documentació habitual, aportant el 
pagament de la assegurança de l’any anterior. Diu que la DGPTV esta a la disposició 
del FBV per qualsevol dubte de com presentar documentació. Demana si es vol 
aprofitar ara per aclarir dubtes i sinó es poden fer per telèfon o per correu electrònic. 
 
8. Convocatòria dels Premis autonòmics Voluntariat IB 2021 
 
Marina Crespí, informa que s’han modificat l’import dels premis autonòmics del 
voluntariat de 3.000€ a 5.000 €. La convocatòria dels premis duen molta feina i s’ha de 
diferenciar la part de premis que és una subvenció amb tot el seu procediment i les 
mencions. Des de la DGPTV s’ha considerat que les mencions i els reconeixements 
per candidatures haurien de desaparèixer, ja que duen molta feina i la presentació és 
problemàtica.  
 
Xus Romero, explica que s’ha fet una redistribució dels doblers i s’ha augmentat en 
aquesta convocatòria de Premis de 3000€ a 5000€, tal i com ha dit na Marina. 
 
Gerard March, comenta que la PLAVIB va demanar una simplificació. 
 
Xavier Torrens, considera que s’ha de diferenciar les entitats de voluntariat i els grups 
d’ajuda mútua, que consideren que no han d’estar inclosos dins el Premis. 
 
9. Gala dels Premis, setmana del voluntariat. Publicitat activa 
 
Marina Crespí, menciona que des de la DGPTV es vol un replantejament del Premis i 
la Gala, donat que ja s'han celebrat dues edicions, s’esperarà a passar la IV edició i 
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així s'hauran celebrat a totes les illes, per replantejar aquesta subvenció que ja es pot 
anar valorant cap on es vol que evolucioni 
 
Xus Romero, explica que es vol difondre i impulsar el voluntariat amb campanyes 
publicitàries i la DGPTV voldria col·laborar amb l’IBJOVE. S’ha tingut unes primeres 
aproximacions amb Joventut per intentar fer una campanya d’espots amb finalistes del 
certament Art-jove. Es vol aprofitar l’espot per anunciar el cens i que s’apuntessin les 
entitats i així els joves puguin accedir a la informació d’entitats i programes a la web. 
Serien uns espots per sensibilitzar als joves Comenta que també es voldria lligar la 
setmana del voluntariat i el cens. 
 
Gerard March, recorda que anteriorment la col·laboració del certamen d’Art-jove i 
Voluntariat va ser profitosa. 
 
Xus Romero, comenta que estaria bé que els membres del FBV aportessin idees de 
cara a la següent convocatòria del 2022 i anar ampliant la col·laboració amb altres 
òrgans. 
 
Lino Salas, comenta que es interesante la campaña dirigida a los jóvenes. Dice que 
lleva desde el 86 trabajando con voluntariado y el perfil mayoritario son adultos, de 
más de 30 años. Cree que es estupenda la campaña para los jóvenes pero considera 
que se olvidan de los mayores. Incluso se sabe que hay entidades que no pueden 
tener un perfil de voluntario joven, por lo tanto, hay que pensar en realizar campañas 
para un perfil de voluntariado más adulto. 
 
Xus Romero,  esta d’acord i diu que es voldria fer campanyes a diferents àmbits i a 
distints perfils. 
 
Marina Crespí, demana que els membres del FBV facin suggeriments.  
 
10. Torn obert de paraules 
 
Juana Lozano, interviene para realizar un agradecimiento al FBV. Comenta que el 
FBV nos da un espacio que es importante y por lo tanto solicita que la orden del día y 
los documentos adjuntos puedan ser enviados con más antelación para hacer una 
reunión más provechosa. 
 
Alex Segura, informa que acaba d’entrar i vol donar la benvinguda a la nova Direcció 
General. Diu que el Pla de Voluntariat del Consell de Mallorca té una vigència de 5 
anys i es pot consultar a la pàgina web del Consell. 
 
Nuria Llabrés, comenta que vol agrair la convidada per poder incloure una visió de les 
Entitats de Menorca i informa que treballen conjuntament amb la PLAVIB. 
 
Gerard March, expressa que a la PLAVIB s’inclinen per treballar amb els grups de 
treball. Pensa que pot ser més eficient posar un sistema de google docs però s’ha de 
cercar qualque manera per poder treballar-ho. Ofereixen l’equip de la PLAVIB, per una 
millor integració i fer una aliança. Demanen treballar conjuntament per millorar 
iniciatives i sobretot, per les entitats.  
 
Marina Crespí, creu que s’ha d’implicar més el FBV i compartir, que això no va en 
detriment dels grups. 
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Xavier Torrens, vol recuperar les paraules de na Juana. Comenta que ha estat un 
clima més constructiu i dialogant. S’ha fet més feina en aquest mig any que abans i en 
general que es conti amb la PLAVIB. Expressa que s’han de crear idees conjuntament. 
 
Miquel Coll, comenta que vol recollir tot el que han dit els seus companys. Xerra de 
una nova etapa que s’ha d’aprofitar. S’han de deixar les reticències, s’ha de donar 
suport. Ha d’haver grups de treball motivats i amb actituds. Recalca que el més 
important són els voluntaris i voluntàries. I demana que les properes trobades FBV es 
prioritzi la presencialitat. Hi ha molta tasca a fer, poc a poc i bona lletra. 
 
Marina Crespí, dona les gràcies 
 
Jesús Jurado,  acaba la sessió comentant que hi ha d’haver aptitud i voluntat de tots 
cap a la mateixa direcció. 
 
Acords 
 

1. S’aprova l’acta de la sessió anterior. 
2. Establir, per unanimitat, un termini fins a 19 de juny per fer aportacions o 

suggeriments dels punts 3, 5 i 6 de l’ordre del dia. 
3. Notificar, en el seu moment,  l’audiència pública del Cens als membres del FBV. 
4. Compartir els procediments dels plans autonòmics de Menorca i Mallorca en el 

FBV per col·laborar amb les illes d’Eivissa i Formentera. 
5. Notificar la publicació en el BOIB de la convocatòria de les subvencions 

d’assegurances 2020. 
 
I sense que hi hagi més assumptes a tractar, el senyor Jesús Jurado aixeca la sessió, 
a les 11.45 hores,  de la qual, com a secretària, estenc aquesta acta. 
 
 
La secretària      Vist i plau 
        (Jesús Jurado Seguí,  

secretari autonòmic de Sectors Productius i 
Memòria Democràtica, per delegació del 
president del Fòrum Balear de Voluntariat) 
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